
Miestny úrad 
Bratislava - Nové Mesto
Junácka 1 
832 91 Bratislava

Vec: Žiadosť o informácie

v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám žiadam Miestny úrad 
Bratislava - Nové Mesto o sprístupnenie informácií aké (kedy, kde a v akej dĺžke) cyklistické 
chodníky resp. cesty boli na území mestskej časti Bratislava - Nové Mesto vybudované a aké 
(kedy, kde a v akej dĺžke) boli vyznačené na už existujúcich komunikáciách v období 
posledných desať rokov, teda od roku 2007.

Žiadam o zaslanie požadovaných informácií elektronickou poštou na môj e-mail:
prípadne na horeuvedenú adresu. Za vybavenie žiadosti vopred

ďakujem.

S pozdravom

V Bratislave 10. m arca 2017



ODPOVEĎ 211:
Dobrý deň,
Na základe Vašej žiadosti o informácie z 10.marca Vám prikladám pasport cyklotrás na
území mestskej časti BANM Podrobnejší rozpis cyklotrás v období po roku 2007 je
nasledovný:
- bola vyznačená cyklotrasa na novovybudovanom chodníku na Tupého ulici, ktorý bol
vo výstavbe zhruba po roku 2
- v roku 2016 bol vyznačený cyklokoridor na Kominárskej ulici.
- v roku 2016 boli vyznačené dva cyklopriechody v križovatkách, jeden pri vyústení
dopravnej infraštruktúry nového
- v roku 2012 bola na základe zápisnice OK OD č. 35 - 18.9.2012 na žiadosť MČ
BANM zrušená cyklotrasa na Vajn S akýmikoľvek otázkami ohľadom cyklistickej dopravy
na území mestskej časti sa neváhajte obrátiť priamo na mňa,
Pekný deň prajem
cyklokoordinátor
Miestny Úrad Bratislava-Nové Mesto
Junácka 1
832 91 Bratislava

Pôvodná správa
Predmet: Re: Informácie podľa zákona 211
Dátum: 2017-03-21 11:08
Dobrý deň,
ďakujem za odpoveď a teším sa z takejto priamej komunikácie.
Pravdupovediac, čo sa cyklistických ciest na území BANM týka, je to úbohé a len to
potvrdzuje môj názor na pána sl Prišli sme sem bývať v 2011 a hneď som zistil, že je to z
pohľadu cyklistu slabé tak som kontaktoval Cyklokoalíciu ?
Dobrý deň pán starosta,
píšem Vám kvôli jednému konkrétnemu cyklistickému chodníku, ktorý bol v Novom meste
vybudovaný už dávno. I( Najužitočnejšie pre bratislavčanov jazdiacich na bicykli do práce
alebo do centra by boli chodníky na hlavných ulici? Je možné v tomto prípade zachovať
aspoň to, čo tu bolo keď už je tvorba nových v Bratislave taká problematická?
S pozdravom
V súčasnosti si myslím, že sa stávame aj s "mladým a progresívnym" starostom jednou z
najhorších mestských častí,
”M. Grébert: Ja som skôr športovo založený. Bicyklovanie, plávanie, kite surfing... Bicykel je
z toho najpraktickejší, V. Vojtková: Navyše má teraz v Novom Meste podporu, budujú sa
cyklotrasy..."
- ja o nich totiž okrem nejakých kúskov neviem. Tie pri novostavbách považujem za
samozrejmé, naopak, bolo by kr Už štyri letá po sebe som bol s rodinou na dovolenke v
Taliansku, konkrétne v Cavalline, je to medzi Lido di Jesolo í
V susednom slávnom letovisku Lido di Jesolo, kde sa pohybuje v lete oveľa viac ľudí, je
tam množstvo hotelov a ap? Ďakujem za Váš čas. Ospravedlňujem sa za dlhý mail,
uvedomujem si, že jeho maximálny pozitívny účinok je, že so S pozdravom
> Dobrý deň,
>
> Na základe Vašej žiadosti o informácie z 10.marca Vám prikladám pasport cyklotrás
na území mestskej časti BAN
>
> Podrobnejší rozpis cyklotrás v období po roku 2007 je nasledovný:
>



> - bola vyznačená cyklotrasa na novovybudovanom chodníku na Tupého ulici, ktorý
bol vo výstavbe zhruba po rokí
>
> - v roku 2016 bol vyznačený cyklokoridor na Kominárskej ulici.
>
> - v roku 2016 boli vyznačené dva cyklopriechody v križovatkách, jeden pri vyústení
dopravnej infraštruktúry novél
>
> - v roku 2012 bola na základe zápisnice OK OD č. 35 - 18.9.2012 na žiadosť MČ
BANM zrušená cyklotrasa na Va
>
> S akýmikoľvek otázkami ohľadom cyklistickej dopravy na území mestskej časti sa
neváhajte obrátiť priamo na maň
>
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